
Protokół Nr 217

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 20 kwietnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 213 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach;

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022rok.

S. Przyjęcia bilansu z wykonania budżetujst za 2021 rok.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.
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Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 213 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad. 3

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2022-2027,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Oznajmiła, że zmiany proponowane w WPF oraz budżecie powiatu

związane są głównie z wprowadzeniem środków z Rządowego Funduszu

Rozwoju Dróg z przeznaczeniem na realizację zadań drogowych. Nawiązała do

sprawy przebudowy drogi powiatowej Końskie - Proćwin - Nałęczów.

Poinformowała Zarząd, że na ten moment Burmistrz MiG Końskie nie

zabezpieczył środków na Y:z wkładu własnego. Przypomniała, że wartość

kosztorysowa tego zadania wynosi 6 800 000 zł, z RFRD powiat otrzymał kwotę

434 951 zł. Zwróciła uwagę na konieczność wystąpienia z wnioskiem o zwołanie

sesji Rady Powiatu w związku z terminem składania wniosków w ramach

projektu PFRON "Dostępny samorząd - granty". Zaznaczyła, że po

wprowadzeniu omówionych wyżej zmian zwiększeniu ulegnie deficyt budżetu,

który po zmianach wyniesie 11 569371 zł.

Zarząd postanowił zabezpieczyć w w/w projektach uchwał kwotę

2268 817 zł na realizację w/w zadania. Na powyższą kwotę składają się środki

własne powiatu oraz dofinansowanie z RFRD.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach.

Z uwagi na termin składania wniosków (do dnia 22 kwietnia b.r.) w ramach

projektu PFRON "Dostępny samorząd - granty" Zarząd postanowił wystąpić

z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie sesji Rady Powiatu.
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Ponad konieczną do podjęcia przez Radę uchwałę Zarząd zaproponował

w porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację

przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica wStąporkowie

projektu m 2021-1-PMU-4154 pn: .Podobni, a jednak inni - skarby kultury

i przyrody Polski i Rumunii" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza

Edukacja Rozwój .Ponadnarodowa mobilność uczniów" oraz podjęcie uchwał

w sprawach zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027 i zmian w budżecie Powiatu Koneckiego

na 2022 rok.

Ad. 4

a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Oznajmiła, że proponowana zmiana dochodów i wydatków powiatu

związana jest ze zwrotem kosztów utrzymania uchodźców z Ukrainy

przebywających w ośrodkach w miejscowości Sielpia, w kwocie

3 140720 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 4112022 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów

wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19

z przeznaczemem na realizację zadań bieżących w 2022 roku.

Poinformowała Zarząd, że plan finansowy stanowiący załącznik do

niniejszej uchwały zawiera kwotę 4495 590 zł z przeznaczeniem na zakup

usług zakwaterowania i całodziennego wyżywienia uchodźców z Ukrainy

przebywającychw powiecie koneckim.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał w jaki sposób Zarząd

Powiatu może pomóc uchodźcom przebywającym na terenie powiatu oraz, czy

radni Rady Powiatu zwracali się z pytaniami w tej sprawie.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że do

dyspozycji Zarządu są rezerwy. Natomiast udzielenie pomocy zagranicznej

wymaga odrębnej uchwały podjętej przez Radę Powiatu.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 42/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła bilans

z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok. Stwierdziła, że bilans jest jednym

z elementów procedury absolutoryjnej i w następnej kolejności będzie

skonsolidowany z bilansami jednostek organizacyjnych powiatu. Omówiła

należności i zobowiązania oraz wynik budżetu po uwzględnieniu wydatków

niewygasających. Podkreśliła, że do w/w dokumentu zostanie przygotowana

informacja dodatkowa, która jest jednym z trudniejszych elementów

sprawozdania.

Uwag do bilansu budżetu nie było.

Zarząd jednogłośnie przyjął bilans z wykonania budżetu Powiatu

Koneckiego za 2021 rok.

Ad. 6

W sprawach różnych:

./ Zarząd wyraził zgodę na wycinkę podsychających drzew rosnących

w okolicy Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich (trzech modrzewi,
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dwóch topoli) oraz do wystąpienia ZOZ ze stosownym wnioskiem do

Gminy Końskie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 835 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

············ ···· ~~tt .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

....... ·.·.·······a····.· ..
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